
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 31.10.2018  
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Rådet vil be om ein orientering frå Skyss om tryggleiken på ferjene. 
 
 


